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Federacja Rosyjska
MINISTER SPRAW ZAGRANICZNYCH

Serdecznie witam organizatorów, uczestników i gości 6, edycji Festiwalu 
Filmów Rosyjskich „Sputnika nad Polską”. 

Wasz potężny projekt, łączący pokazy konkursowe z szerokim progra-
mem kulturalnym, zarekomendował siebie jako potrzebna inicjatywa. 
Goszcząc w polskich miastach reżyserów, aktorów, producentów, kryty-
ków filmowych, wielbicieli dużego ekranu, Festiwalowi przyświeca szla-
chetny cel umocnienia wzbogacającej nas współpracy w dziedzinie 
humanistyki i tym samym wnosi swój wkład w tworzenie fundamentu dla 
dynamicznego, dobrze wróżącego na przyszłość, partnerstwa. 

Cieszy fakt, iż liczba widzów forum filmowego wzrasta z każdym rokiem. 
Fakt ten stanowi bowiem wiarygodne świadectwo rosnącego zaintere-
sowania rosyjskim kinem, bogatym dziedzictwem kultury naszego kraju. 
Jestem przekonany, że w obecnym roku program wzbudzi duże zain-
teresowanie wśród koneserów filmowych i organizacja Festiwalu będzie 
sprzyjać dalszemu zbliżeniu naszych narodów. 

Życzę niezapomnianych wrażeń i wszystkiego najlepszego.

 Siergiej Ławrow
Minister Spraw Zagranicznych Federacji Rosyjskiej

Российская Федерация 

МИНИСТР ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ

Сердечно приветствую организаторов, участников и гостей VI Фе-

стиваля российских фильмов «Спутник над Польшей».

Ваш масштабный проект, объединяющий конкурсные показы с 

широкой культурной программой, зарекомендовал себя как вос-

требованная инициатива. Собирая в городах Польши режиссеров, 

актеров, продюсеров, кинокритиков, многочисленных любителей 

большого экрана, Фестиваль служит благородной цели укрепле-

ния взаимообогающающего сотрудничества. В гуманитарной об-

ласти и тем самым вносит свой вклад в общие усилия по созданию 

фундамента динамичного, устремленного в будущее российско-

польского партнерства.

Отрадно, что количество зрителей кинофорума увеличивается с 

каждым годом. Это – убедительное свидетельство растущего ин-

тереса к российскому кинематографу, к богатейшему культурному 

наследию нашей страны. Уверен, что предлагаемая в нынешнем 

году программа вызовет живой интерес у ценителей кино и прове-

дение кинофорума будет способствовать дальнейшему сближению 

енаших народов.

Желаю вам новых ярких впечатлений и всего самого доброго.

 

Сергей Лавров

Министр Иностранных Дел Российской Федерации


